

Title (en)

Table with adjustable table top.

Title (de)

Tisch mit verstellbarer Tischplatte.

Title (fr)

Table avec plateau de table réglable.

Publication

EP 0578844 A1 19940119 (DE)

Application

EP 92111903 A 19920713

Priority

EP 92111903 A 19920713

Abstract (en)

The invention relates to a table with the following parts: an adjustable table top (2) with a guide-pin arrangement underneath the table top, a table leg (3) with vertically running guide-rail arrangement (18), in which the guide-pin arrangement is guided, and a table-top support (9, 9') connected to the table leg. The table top (2) can be adjusted from a horizontal working position supported by the table-top support to a vertical position and in the latter can be displaced along the table leg into a vertical rest position and vice versa. To obtain defined sliding, the guide-rail arrangement (8) consists of two rail sections (11', 12) arranged on two opposite sides of the table leg (3). The guide-pin arrangement (10, 10') consists of at least two pins (17), each one of which is guided in one of the rail sections. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Tisch mit folgenden Teilen: einer verstellbaren Tischplatte (2) mit einer Führungszapfenanordnung unterhalb der Tischplatte, einem Tischbein (3) mit einer vertikal verlaufenden Führungsschienenanordnung (8), in der die Führungszapfenanordnung geführt ist, und einer mit dem Tischbein verbundenen Tischplattenstütze (9, 9'). Die Tischplatte (2) ist von einer durch die Tischplattenstütze gestützten horizontalen Arbeitslage in eine vertikale Lage verstellbar und in letzterer entlang dem Tischbein in eine vertikale Ruhelage verschiebbar und vice versa. Um zu einem definierten Gleiten zu kommen, besteht die Führungsschienenanordnung (8) aus zwei Teilschienen (11'; 12) besteht, die auf zwei gegenüberliegenden Seiten des Tischbeins (3) angeordnet sind. Die Führungszapfenanordnung (10, 10') besteht aus wenigstens zwei Zapfen (17), von denen je einer in einer der Teilschienen geführt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 3/00; A47B 13/08

IPC 8 full level

A47B 3/00 (2006.01); **A47B 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 3/00 (2013.01); **A47B 13/083** (2013.01); **A47B 2003/0806** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 358826 C 19220915 - COBURGER HOLZ UND ROHRMOEBEL F
- [A] GB 346885 A 19310423 - JOHN WILLIAM WOODWARD LOMAS
- [A] DE 2223799 A1 19731129 - GOTSCHLICH GERHARD

Cited by

CN102512019A

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0578844 A1 19940119; EP 0578844 B1 19960911; DE 59207135 D1 19961017

DOCDB simple family (application)

EP 92111903 A 19920713; DE 59207135 T 19920713